



MyGift

Information Notice

ENGIE SA, 1 place Samuel de Champlain - 92930 Paris La Défense CEDEX - France, processes your personal data as part of the use of the MyGift and Hospitality Register.

Your personal data is processed to enable the internal declaration of gifts, hospitalities or technical trips received or offered by ENGIE employees to or by external persons and enable cross-checks to detect cases of conflict of interest or fraud.

The data used for this processing, namely your last name, first name, company/administration and email are collected indirectly and have been provided by an ENGIE employee to whom you have offered or from whom you have received a gift, hospitality or technical trip.

Your personal data is processed on the basis of ENGIE SA's legal obligation in accordance with the Sapin II Law and the recommendations of the French Anti-Corruption Agency. Your personal data is kept for 6 years (criminal limitation period).

Your personal data will only be accessible and used internally by the following employees, who may not re-use it for purposes other than those described above: the Ethic Officers (Ethics line) and managers (who validate declarations) with access to their defined perimeters; administrators; employees of the Internal Control, Accounting and Finance Departments, who may have access to a sample of data when checking and cross-checking declarations with expense reports.

Your data may be transferred outside the European Union, to all countries where the Group is established. Guarantees have been taken to ensure a sufficient level of protection of personal data, namely the implementation of Binding Corporate Rules.

The personal data collected in the context of this processing may be communicated to our partners: Bryter located in Germany and Syke (Consilio) located in the United Kingdom, who are considered to be in compliance with European regulations, as well as their subcontractors.

In accordance with the applicable regulations, you may request access, rectification, restriction and erasure of your personal data. You can exercise all these rights by filling in the form available at the following [link](#). You may be asked to provide proof of identity.

ENGIE SA has appointed to the French data protection authority (the CNIL) a Data Protection Officer, whom you can contact by using the form available at the following [link](#) or by letter at ENGIE SA -Service du DPO -1 place Samuel de Champlain -92930 Paris La Défense.

If you believe, after contacting us, that your data protection rights may have been breached or that the system does not comply with the data protection rules, you have the right to lodge a complaint with your local data protection authority.





MyGift

Mention d'information

ENGIE SA, 1 place Samuel de Champlain - 92930 Paris La Défense CEDEX - France, traite vos données personnelles dans le cadre de l'utilisation de l'outil MyGift and Hospitality Register.

Vos données personnelles sont traitées afin de permettre la déclaration en interne des cadeaux, hospitalités ou voyages techniques reçus ou offerts par des collaborateurs ENGIE à ou par des personnes externes ainsi que de permettre les vérifications par échantillonnage afin de détecter par recoupement les cas de conflit d'intérêts ou fraudes.

Les données utilisées pour ce traitement, à savoir votre nom, prénom, le nom de votre organisation et votre adresse électronique sont collectées indirectement et ont été fournies par un collaborateur ENGIE à qui vous avez offert ou de qui vous avez reçu un cadeau ou hospitalité ou voyage technique.

Le traitement des données personnelles est effectué sur la base de l'obligation légale d'ENGIE SA qui lui incombe conformément à la Loi Sapin II et aux recommandations de l'Agence Française Anticorruption. Vos données sont conservées durant 6 ans à compter du moment où elles sont entrées dans l'outil (durée de prescription du délit pénal).

Les données personnelles ne seront accessibles et utilisées en interne que par les collaborateurs suivants qui ne pourront les réutiliser à d'autres fins que celle décrites ci-dessus : les Ethic Officers (filiale éthique) et managers (qui valident les déclarations) ayant accès à leurs périmètres définis ; les administrateurs ainsi que des collaborateurs des directions Contrôle interne, Comptabilité et Finance qui pourront avoir accès à un échantillon de données lors des contrôles et recoupements des déclarations avec les notes de frais.

Vos données peuvent faire l'objet d'un transfert en dehors de l'Union Européenne, vers tous les pays où le Groupe ENGIE est implanté. Des garanties ont été prises pour s'assurer d'un niveau de protection suffisant des données personnelles, à savoir la mise en place de Binding Corporate Rules.

Les données personnelles collectées dans le cadre de ce traitement peuvent être communiquées à nos partenaires : Bryter localisé en Allemagne et Syke (Consilio) localisé au Royaume-Uni, qui sont considérés comme adéquats vis à vis de la réglementation européenne, ainsi que leurs sous-traitants.

Conformément à la réglementation applicable, vous pouvez demander l'accès, la rectification, la limitation et l'effacement de vos données personnelles. Vous pouvez exercer l'ensemble de ces droits en remplissant le formulaire disponible au lien [suivant](#). Un justificatif d'identité pourra vous être demandé.

ENGIE SA a désigné auprès de la Commission Nationale de l'Informatique et des Libertés (CNIL) un Délégué à la Protection des Données que vous pouvez contacter en utilisant le formulaire disponible au lien [suivant](#) ou par courrier à ENGIE SA -Service du DPO -1 place Samuel de Champlain -92930 Paris La Défense.

Si vous estimez, après nous avoir contactés, que vos droits Informatique et Libertés ne sont pas respectés ou que le dispositif n'est pas conforme aux règles de protection des données, vous pouvez adresser une réclamation à la CNIL.

